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Zápis z jednání Rady spolku Místní akční skupiny Společnost pro rozvoj Humpolecka 

dne 30. 8. 2021 

 

Místo a čas jednání: zasedací místnost Kavárna Cowork:S, Hradská 280, Humpolec od 16:00 

hodin 

 

Přítomní členové Rady spolku dle prezenční listiny: Římskokatolická farnost, děkanství 

Humpolec (P. Mgr. Hroznata Pavel Adamec, O.Praem.), Město Humpolec (Mgr. Alena 

Kukrechtová), TJ Jiskra Humpolec (Ing. Ondřej Dygrýn), Obec Želiv (Vlasta Dolejšová), 

 

Hosté: Mgr. Pavel Hrala, Bc. Monika Krčilová, Ing. Martina Krčilová 

 

Omluveni: fyzická osoba Ing. Patrik Sukdolák (Ing. Patrik Sukdolák), MATEŘSKÁ ŠKOLA 

A ZÁKLADNÍ ŠKOLA Bambi (Ing. Helena Kottová), PTL, s. r. o. (PhDr. Ing. Vít Skála, 

Ph.D.), A. F. C. Humpolec (Václav Duben), Medou, z.s. (Mgr. Zuzana Žaloudková), 

 

Program jednání: 

1. Úvod, schválení programu, volba zapisovatele a ověřovatele, kontrola 

usnášeníschopnosti Rady spolku. 

2. Informace o změnách členů Rady MAS  

3. Schválení zprávy o plnění Integrované strategie MAS (06/2021) 

4. Informace o proběhlém hlasování per rollam – schválení projektů 7. výzvy PRV 

5. Seznámení se s projekty 7. výzvy PRV  

6. Informace o nové strategii SCLLD na období 2021-2027 – podání na MMR 

7. Informace o plánovaném projektu spolupráce – el. nabíječky na kola   

8. Další aktivity MAS pro nové období – příprava programových rámců 

9. Informace o projektu MAP II, podání žádosti MAP III  

10. Další body – může být doplněno.   

11. Diskuse, závěr.  

 

1. Úvod, schválení programu, volba zapisovatele a ověřovatele, kontrola 

usnášeníschopnosti Rady spolku. 

Jednání Rady MAS začalo v 16:10 hodin. Pavel Hrala přivítal přítomné na jednání. 

Na zapisovatele byla navržena Bc. Monika Krčilová, na ověřovatele Mgr. Pavel Hrala. Proběhla 

kontrola usnášeníschopnosti Rady spolku. Na začátku jednání byli přítomni 4 z 9 členů Rady 

MAS. Rada nebyla usnášeníschopná, nebyla přítomna nadpoloviční většina všech členů. Proto 

jednání bude pracovní a informativní bez přijatých usnesení. Potřebné body jednání budou 

zaslány Radě k hlasování per-rollam. 

 

2. Informace o změnách členů Rady MAS  
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Rada MAS má celkem 9 členů. Do Rady MAS byla zvolena paní Ing. Helena Kottová 

z MATEŘSKÉ ŠKOLY A ZÁKLADNÍ ŠKOLY BAMBI, která nahradila ZUŠ G. Mahlera, 

kde pan Josef Jirků odešel z Rady MAS z časových důvodů. Členem MAS však ZUŠ nadále 

zůstává. 

TJ Jiskra Humpolec má nového předsedu Ing. Ondřeje Dygrýna, který jí bude zastupovat na 

jednání MAS místo pana Jiřího Šimka. 

Zvažuje se, že v příštím roce bude místo PTL s.r.o. zvolen do Rady spolku jiný člen MAS.  

PTL, s. r. o. bude nadále členem MAS. Rada musí splňovat složení veřejného a soukromého 

sektoru. Veřejný sektor nesmí mít více než 49 %. Dále hlídáme jednotlivé zájmové skupiny, 

které také nesmí mít více než 49 %. 

 

3. Schválení zprávy o plnění Integrované strategie MAS (06/2021) 

Jako každý rok tak i letos je potřeba projednat a schválit zprávu o plnění Integrované strategie, 

aktuálně za období 1. 1. – 30. 6. 2021. Zpráva se týká naší strategie na základě, které 

vyhlašujeme výzvy. Popisuje, co se v daném období událo, jaké byly vyhlášeny výzvy a jaký 

byl pokrok v jednotlivých opatřeních. Zpráva je již schválena ze strany MMR a je v příloze 

zápisu. 

 

4. Informace o proběhlém hlasování per rollam – schválení projektů 7. výzvy PRV 

Předmětem hlasování bylo schválení projektů ze 7. výzvy PRV k realizaci. Alokace výzvy byla 

2,6 mil. Kč. Přijato bylo celkem 9 projektů v celkové výši požadované dotace 2,4 mil. Kč. 

Výběrová komise projekty obodovala a Rada MAS následně seznam projektů seřazený podle 

počtu bodů schválila pomocí hlasování per-rollam, které probíhalo v období 17. 8. – 20. 8. 

2021. K 30. 8. 2021 proběhlo zaregistrování projektů na RO SZIF. Byly oznámeny výsledky 

hlasování: 

 

Výsledky hlasování per-rollam Rada: 

Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

Usnesení 8/2021: Rada spolku Společnost pro rozvoj Humpolecka z.s. schvaluje k financování 

projekty k podpoře 7. výzvy PRV dle seznamu vybraných projektů. 

 

5. Seznámení se s projekty 7. výzvy PRV  

Na jednání byly představeny jednotlivé projekty přijaté do 7. výzvy PRV. Maximální možná 

dotace byla 500 000 Kč/projekt. 

 

6. Informace o nové strategii SCLLD na období 2021-2027 – podání na MMR 

Strategie komunitně vedeného místního rozvoje (SCLLD) pro období 2021–2027 byla 

schválena Valnou hromadou MAS pomocí hlasování per-rollam. Výsledek hlasování per-

rollam Valná hromada: Pro: 16, Proti: 1, Zdržel se: 1 
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Valná hromada místní akční skupiny Společnost pro rozvoj Humpolecka, z.s. tak schálila 

koncepční část Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS Společnost pro rozvoj 

Humpolecka, z.s. na období 2021–2027 ze srpna 2021, verzi 1. 

Dne 28. 8. 2021byla Strategie 2021–2027 podána na MMR, kde bude zkontrolována a případně 

budeme vyzváni k jejímu doplnění. 

 

7. Informace o plánovaném projektu spolupráce – el. nabíječky na kola 

Ve spolupráci se sousední MAS Královská stezka, o.p.s. (Habry) a MAS Šipka, z.s. (Pelhřimov) 

plánujeme realizaci projektu spolupráce z Programu rozvoje venkova. 

Jedná se o pořízení posezení s informačními tabulemi, příp. elektronické informační kiosky 

společně s nabíječkou na elektrokola. Byly vybrány a osloveny obce: Želiv, město Humpolec 

(jednáno s MěKIS), Kaliště, Kejžlice. Zájem má pouze obec Želiv a obec Kejžlice. 

Zastupitelstvo obce Kaliště nabídku zamítlo. Humpolec již disponuje nabízeným vybavením. 

Naše alokace pro projekt spolupráce je cca 587 tis. Kč, což vychází na zapojení cca 2-3 obcí. 

 

8. Další aktivity MAS pro nové období – příprava programových rámců 

Strategie na nové období byla podána a po jejím schválení nás bude čekat příprava 

programových rámců, tj. budeme vybírat oblasti, na které se zaměříme a rozdělíme naší alokaci. 

Budeme jednat se starosty jednotlivých obcí a získávat informace, jaké projekty v následujících 

letech plánují realizovat. 

Na jednání Rady byly představeny aktivity pro MAS, na které bude vyhlášen program IROP 

v letech 2021–2027. Témata, ze kterých budeme následně budeme volit: 

- Infrastruktura pro bezpečnou nemotorovou dopravu, 

- Infrastruktura pro cyklistickou dopravu – sloužící k dopravě do zaměstnání, škol a 

za službami nebo napojující se na stávající komunikace pro cyklisty, 

- Revitalizace veřejných prostranství, 

- Podpora jednotek sboru dobrovolných hasičů kategorie JPO II, III, V, 

- Rekonstrukce infrastruktury MŠ a zařízení péče o děti typu dětské skupiny (jesle), 

- Infrastruktura ZŠ ve vazbě na odborné učebny a rekonstrukce učeben neúplných škol, 

- Infrastruktura pro sociální služby, 

- Revitalizace kulturních památek 

- Revitalizace a vybavení městských a obecních muzeí, 

- Rekonstrukce a vybavení obecních profesionálních knihoven 

- Veřejná infrastruktura udržitelného cestovního ruchu. 

Již byla zveřejněna šablona programového rámce IROP, která nám bude zpřístupněna 

po schválení strategie. 

Alokaci na MAS zatím ještě nevíme. Jedním z parametrů pro výpočet byl počet obyvatel 

v území MAS. 

 

9. Informace o projektu MAP II, podání žádosti MAP III  

Projekt MAP II probíhá a realizace bude ukončena 31. 3. 2022. Další projekt na Místní akční 

plán vzdělávání, tj. MAP III, bude zaměřen na udržení personálního týmu. Na tento projekt pak 
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naváže projekt MAP IV. Následně se s MAP asi již nepočítá a nahradí ho pravděpodobně tzv. 

Střední článek. Žádost na projekt MAP III byla podána do systému a po vyzvání doplněna. Nyní 

je předmětem dalšího hodnocení. Na Řídícím výboru MAP II Humpolecko budou představeny 

aktivity pro IROP v novém období. 

Na jednání byly diskutovány dotazníky, které zpracovala MAS a byly vyplňovány mládeží a 

studenty z Humpolecka na konci školního roku. Dotazníky sloužily jako podklad pro tvorbu 

strategie. 

 

10. Další body – může být doplněno. 

 

11. Diskuse, závěr.  

Členům Rady MAS bude zasláno hlasování per-rollam.  

Příští jednání Rady MAS se uskuteční pravděpodobně 27. 9. 2021 od 16 hodin. 

Jednání skončilo v 17:30 hodin. 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Monika Krčilová ……………………………. 

 V Humpolci dne 30. 8. 2021 

 

 

 

 

 

Ověřil: Mgr. Pavel Hrala ……………………………. 

 V Humpolci dne 30. 8. 2021 

 

Přílohy: 

- Zpráva o realizaci strategie 1. 1. – 30. 6. 2021 

- Zápis z hlasování Rady per-rollam 20. 8. 2021 

- Zápis z hlasování Valné hromady per-rollam 27. 8. 2021 
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